
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Podbrezová, zo dňa 19. 11. 2015 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Neprítomní: Ing.-Kováčová - ospravedlnená, 

Program: 
1. Koncepčné zámery rozvoja školy (pedagogicko-organízačné 

a materiálne zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu) 
2. Voľby predsedu Rady školy 
3. Štatút rady školy 
4. Diskusia 
5. Uznesenie 
6. Záver 

Zasadnutie rady školy viedla p. Mgr. Gabriela Bradová, PhD. - riaditeľka školy, až do 
zvolenia predsedu rady školy. 

1. Mgr. Gabriela Bradová, PhD. - riaditeľka školy, privítala prítomných 
a oboznámila ich s koncepčnými zámermi rozvoja školy ... 

2. Na začiatku voľby Ing. Pavel Porubský informoval, že pre potrebu 
vypracovania nového štatútu rady školy zisťoval dátum schválenia prvotného 
štatútu rady školy. Na základe výpisu z Kroniky Obce Podbrezová za rok 2004 
(predložil ho p. riaditeľke školy) zistil, že štatút bol schválený 13. aprífa 2004 
a ustanovujúce zasadnutie prvej rady školy, podľa vtedy nového zákona č. 
596/2003 Z. z. o štátnej správe a školskej samospráve, bolo 24. .marca 2004. 
Nakoľko funkčné obdobie rady školy je pevne stanovené ako štvorročné 
nasledujúce ustanovujúce zasadnutia mali byť v marci 2008, marci 2012 
a najbližšie môže byť až v marci 2016. Preto dnešné zasadnutie nemôže byť 
ustanovujúce, ale len obyčajné zasadnutie s programom doplnenia 
funkcionárov rady školy. Na výčitku, že ako podpredseda to mal riešiť skôr 
odpovedal, že o tejto skutočnosti v tej dobe nemal vedomosť a z titulu funkcie 
podpredsedu mu takáto povinnosť ani nevyplývala. Za tento stav nenesie 
žiadnu právnu ani etickú zodpovednosť. Je na zriaďovateľovi školy, aby 
vyriešil komplikovanú situáciu s nelegitímnosťou všetkých doterajších rád 
školy nakoľko ju zriaďovateľ sám spôsobil nesplnením si povinnosti 
vyplývajúcej mu z § 1 ods. 3 vyhlášky č. 291/2004. Ing. Porubský napriek 
tomu, že bol zvolený 16. 4. 2015 vzdal sa funkcie podpredsedu Rady školy, 
aby ešte viac. nekomplikoval zamotanú situáciu. Zároveň sa vzdal aj 
kandidatúry na predsedu alebo podpredsedu Rady školy na dnešné voľby. 

Voľby predsedu, podpredsedu a tajomníka prebehli zároveň - tajným 
hlasovaním. 
V1. kole predseda, podpredseda neboli zvolený nadpolovičnou väčšinou 
hlasov, tajomník - p. Kaszová bola zvolená 9 hlasmi. 
V 2. kole voľby predsedu a podpredsedu rady školy prebehli tajným 
hlasovaním, (krúžkovaním najúspešnejších kandidátov z Ikola) 



za predsedu: Ing. Paučíková Zuzana - 6 hlasov (z 10) 
Ing. Nikorovič Michal - 4 hlasy (z 10) 

za podpredsedu: Mgr. Hlásniková - 8 hlasov (z 10) 
Ing. Nikorovič Michal - 2 hlasy (z 10) 

Po zvolení predsedu rady školy zasadnutie viedla p. Ing. Paučíková Zuzana. 

Za zástupcu rady školy do Rady OZ Slniečko bol zvolený Ing. Nikorovič Michal 
verejným hlasovaním všetkých prítomných členov (10 hlasov). 

3. Ing. Porubský Pavel ako spracovateľ predložil návrh Štatútu rady školy, ktorý 
sa spoločne prechádzal podľa jednotlivých článkov. Členovia rady školy 
predniesli pozmeňujúce a doplňujúce návrhy (Ing. Nikorovič urobil tak už skôr 
elektronickou poštou). Spracovateľ vysvetlil niektoré vznesené pripomienky 
a časť aj akceptoval. Verejným hlasovaním všetkých členov bol spoločne 
upravený štatút schválený (10 hlasov), účinnosť nadobudne dňom podpísania 
predsedníčkou rady školy. 

4. Rada školy sa dohodla, že toto zasadnutie Rady školy bude ustanovujúcim, 
aby činnosť rady školy mohla fungovať a predseda rady školy mohol 
vykonávať svoju činnosť. Zápisnica s týmto obsahom bude zriaďovateľovi 
predložená a v prípade súhlasu starostom obce bude platné toto zasadnutie 
Rady školy ako ustanovujúce. 

5. Diskusia: 
p. Gajdošíková Anna - vyslovila poďakovanie p. Mgr. Gabriele Bradovej, 

PhD. riaditeľke školy a kolektívu učiteľov za úspešnú prezentáciu školy na 
oslavách 65. výročia založenia školy. Ďalej žiadala p. Kaszovú 
o zverejňovanie zápisníc zo zasadnutia rady školy na web stránky školy. 

- p. Kaszová - odpovedala na požiadavku p. Gajdošíkovej - na Web stránke 
školy už informatík vytvoril kolónku pre radu školy, kde sú zverejnení 
jednotliví zástupcovia rady školy a tiež termíny zasadnutí. Po schválení a 
podpísaní predsedom bude tiež zverejnený aj Štatút rady školy a po 
odsúhlasení aj zápisnica zo zasadnutia. 

- Ing. Nikorovič Michal požiadal p. riaditeľku o zasielanie predkladaných 
materiálov na radu školy dva dni vopred na e-mailové adresy členov rady 
školy, aby bolo možné vopred sa s nimi podrobne oboznámiť. 

6. Schválené uznesenia: 
- Rada školy schválila súhlasné vyjadrenie s predneseným koncepčným 

zámerom rozvoja školy 
- Rada školy schválila za predsedu p. Ing. Paučíkovú Zuzanu, za 

podpredsedu p. Mgr. Hlásnikovú Jaroslavu a tajomníka p. Kaszovú Emíliu. 
- Rada školy schválila Štatút rady školy. 
- Rada školy schválila p. Ing. Nikoroviča Michala za zástupcu rady školy do 

OZ Podbrezovské slniečko. 
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Zapísala: KaszovaEmília Schválila: Ing. Paučíková Zuzana 
tajomníčka RŠ predsedníčka RŠ 


